
 
 
 

 

 
 

 BINNENGEKOMEN 
TEAM POSTBEHANDELING EN 
ARCHIVERING 

 D.D. 08-07-2025 
 No. 2025.02539 
 Portefeuillehouder: Hoenderkamp 

Team: Beleid Maatschappelijke 
Ontwikkeling 

Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht 
Postbus 1992 
6201 BZ  MAASTRICHT 
 
 
Maastricht, 8 juli 2025 

 
Betreft: Schriftelijke vragen SP over de toekomst van Stichting The Masters in onze stad.   

Geacht college,  

In de maandelijkse raadsinformatiebrief (RIB) Sociaal Domein van 18 juni jl. troffen wij een wel erg 
summiere passage aan over de situatie van Stichting The Masters aan de Hoogbrugstraat. Zó 
summier zelfs, dat de tekst eerder vragen oproept dan duidelijkheid biedt. En vragen leven er volop 
in Maastricht, zeker nu het voortbestaan van een uniek woon-werkconcept voor jongeren met een 
bijzondere ontwikkelingsroute in het geding lijkt te zijn. 

Sinds 2009 levert The Masters waardevolle bijdragen aan onze stad en werkt intensief samen met 
diverse maatschappelijke partners. De organisatie is niet alleen fysiek gevestigd, maar duidelijk ook 
geworteld geraakt in de buurten waarin ze actief is. Desondanks is The Masters recentelijk op beide 
locaties geconfronteerd met ernstige huisvestingsproblemen. De locatie Hoog Frankrijk moest 
worden verlaten door een drastische huurverhoging, zoals eerder breed uitgemeten in de media. En 
nu staat ook het pand aan de Hoogbrugstraat op losse schroeven, een locatie die gehuurd wordt via 
het Elisabeth Strouven Fonds (ESF). 

In de raadsinformatiebrief lezen we dat de gemeente, het ESF en The Masters gezamenlijk hebben 
onderzocht of het mogelijk was om het concept aan de Hoogbrugstraat te continueren. Ondanks een 
'positieve grondhouding' en 'constructieve stappen' van alle drie de betrokken partijen, blijkt dit 
toch niet gelukt. Wat precies de struikelblokken zijn geweest, blijft echter onvermeld. In de 
berichtgeving in De Limburger (d.d. 19 juni) lezen we dat er naar verluidt een tijdelijke oplossing met 
een vierde partij werd verkend, maar dat ook deze optie inmiddels van tafel is. 

Het dreigende verdwijnen van een initiatief als The Masters, dat jarenlang jongeren die zich anders 
ontwikkelen heeft geholpen hun weg te vinden in het leven, zou een verarming betekenen voor onze 
stad. Wat ons betreft moet dan ook alles op alles worden gezet om dit te voorkomen. Om die rede 
heeft de fractie van de SP de volgende vragen voor uw college? 

https://maastricht.parlaeus.nl/vji/public/bestuursdocument/action=showdoc/gd=8a288aa288282a0202a280a869279be7/RIB_-_Maandelijkse_raadsinformatiebrief_Sociaal_Domein.pdf
https://www.limburger.nl/regio/maastricht/opnieuw-moet-the-masters-locatie-sluiten-laatste-pand-in-wyck-gaat-dicht/72735242.html


 
 
 

 

 
 

1. Is het college op de hoogte van de reden van ESF om het pand aan de Hoogbrugstraat niet 
langer aan stichting The Masters te verhuren? Zo ja, wat is deze? 
 

2. In hoeverre is Servatius bij dit dossier betrokken (geweest) en waarom is deze partij 
afgehaakt?  
 

3. Op welke termijn dienen The Masters en haar bewoners het pand aan de Hoogbrugstraat te 
verlaten of is dat al gebeurd? Zo ja, is er voorzien in tijdelijke opvang en zo ja, waar? 
 

4. Wat gebeurt er gedurende deze transitiefase met de bewoners en de diverse initiatieven die 
hun thuisbasis vonden bij The Masters? 
 

5. Zijn er, naast The Masters zelf, nog andere partijen die direct getroffen worden door de 
huisvestingsproblematiek van deze twee locaties? Zo ja, welke zijn dat? 
 

6. Worden er momenteel concrete en serieuze pogingen ondernomen om voor The Masters 
snel adequate alternatieve huisvesting te regelen? Zo nee, waarom niet? Zo ja, kunt u voor 
de gemeenteraad schetsen hoe het met die inspanningen gesteld is? 
 

7. Heeft de gemeente Maastricht hierin een actieve rol of verantwoordelijkheid? Indien ja, 
kunt u deze rol gedetailleerd beschrijven? Indien nee, waarom is deze kwestie dan 
opgenomen in de raadsinformatiebrief? 
 

8. Welke stappen of acties heeft het college reeds gezet, of zijn op korte termijn voorzien, om 
de continuïteit van dit bijzondere initiatief veilig te stellen? 
 

9. Wordt er door het college nog overlegd met andere betrokken partijen om tot een 
structurele oplossing te komen? Zo ja, welke partijen zijn dat en wat is de stand van zaken 
van deze gesprekken? 
 

10. Weet het college of het ESF bereid is om een alternatieve locatie aan te bieden aan The 
Masters? Indien ja, welke opties zijn momenteel in beeld? Indien nee, waarom niet? 
 

Wij zien de beantwoording van deze vragen met belangstelling tegemoet. 

Hoogachtend, 

 
 
Jack van Gelooven 
Fractievoorzitter SP 


